
Protokół Nr V/10
z Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 28 grudnia 2010 roku

w sali Urzędu Miejskiego, Stary Rynek 1.

Ustawowa liczba radnych – 21
Obecnych na sesji – 19 

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miejskiej.

4. Rozpatrzenie uchwał: 
   1/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2010 rok,
   2/ w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych 
       w budżecie Miasta Łowicza, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2010,
   3/ w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/345/2009 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 
       22 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe 
       transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasta Łowicza.
   4/ w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/271/2008 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 
30 października 2008 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od  nieruchomości 
oraz określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych,
   5/ w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Usług Komunalnych w Łowiczu.

 5. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
 6. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
 7. Zakończenie obrad V Sesji Rady Miejskiej.

 Ad.1.
Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  Radny 
Henryk  Zasępa-  powitał  Radnych,  Burmistrza  Miasta  Pana  K.  J.  Kalińskiego,  Zastępcę 
Burmistrza Miasta Pana Bogusława Bończaka, 
Zastępcę Komendanta Policji Pana Andrzeja Rokickiego,
Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej Pana Piotra Błaszczyka, 
Zastępcę  Komendanta  państwowej Straży Pożarnej  Pana Jana Gładysa,  Przewodniczących 
Zarządu  Osiedli,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię  Więckowską,  Skarbnika  Miasta  Pana 
Arkadiusza Podsędka,  Naczelników Wydziału,  Radcę Prawnego Panią Jolantę  Służalską - 
Mrożewską, pracowników Urzędu Miejskiego i przedstawicieli mediów.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na ustawowy stan Radnych 21, było obecnych 
19 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził a, że proponowany porządek obrad V Sesji wraz 
z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

.
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęło pismo od Burmistrza Miasta
 w sprawie wprowadzenia dodatkowo dwóch projektów uchwał:  w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXX/271/2008 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 30 października 2008 r. w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz określenia wzorów formularzy 
informacji i deklaracji podatkowych,
- w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Usług Komunalnych w Łowiczu.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zapytał czy są inne propozycje do 
porządku obrad. Innych propozycji nie zgłoszono.  
Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał, o które wnosił 
Burmistrz Miasta. Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował wprowadzenie projektów 
uchwał, jako uchwały nr 4 i 5 w pkt.4 porządku obrad. 

19 -,, za” 0 -,, przeciw” 0 -,, wstrzymujących”
Poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 

19 -,,za”  0 -,,przeciw”  0 -,, wstrzymujących”
Zmieniony porządek obrad został zmieniony jednogłośnie. 

 Na Sekretarza V Sesji zaproponował Radną Jolantę Głowacką, która wyraziła zgodę. 

Ad. 3. 
 Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Protokół  z  III  sesji  był  wyłożony  
w BRM oraz na Sali obrad i można było zapoznać się z jego treścią.  
 Radni oraz Sekretarza Sesji Radny Grzegorz Durka uwag nie zgłosili, wobec czego protokół 
z III sesji został przyjęty bez zmian.

Ad.4
1/ Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2010 rok - przedstawił  
Skarbnik Miasta Pan Arkadiusz Podsędek.

( stanowi załącznik)
 Rady Robert Wójcik – zwrócił się z prośbą, aby wcześniej planować inwestycje na dany 
rok, by uniknąć zdejmowania inwestycji ul. Wspólnej, Sadowej, Żwirowej.

Opinię Komisji Społecznej - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna 
Sobieszek.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Leszek Plichta.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas. 

(opinie stanowią załączniki)
  Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie przedłożonego 
projektu uchwały. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

Uchwałę V /26/2010
19 -,, za” 0 -,, przeciw” 0 -,, wstrzymujących”

    Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została przyjęta 
    jednogłośnie.
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  2/Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot 
    wydatków zamieszczonych w budżecie Miasta Łowicza, które nie 
    wygasają z upływem roku budżetowego 2010 - przedstawił Skarbnik Miasta 
    Pan Arkadiusz Podsędek. 

( stanowi załącznik)
Pytań uwag nie zgłoszono.
Opinię Komisji Społecznej - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna 
Sobieszek.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Leszek Plichta.
 Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas. 

(opinie stanowią załączniki)
  Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie przedłożonego 
projektu uchwały. 

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.
Uchwałę V /27/2010

19 -,, za” 0 -,, przeciw” 0 -,, wstrzymujących”

    Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została przyjęta 
    jednogłośnie.

3/Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/345/2009 Rady Miejskiej 
w Łowiczu z dnia 22 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi 
przewozowe transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasta Łowicza -przedstawił Pan 
Paweł Gawroński Naczelnik WSK.

( stanowi załącznik)

Radny Grzegorz Michalak poprosił Dyrektora MZK o wyjaśnienie, dlaczego dokonuje się 
podziału mieszkańców Łowicz i mieszkańców z I i II strefy, jeśli chodzi o zakup biletów 
u kierowcy. Jego zdaniem opłaty za zakup biletów u kierowcy powinny być wyższe ze 
względów ekonomicznych.Za bilet kupowany u kierowcy będą płacić więcej mieszkańcy 
Łowicza niż mieszkańcy strefy Ii II strefy podmiejskiej.
 Rozsądniej byłoby, aby bilety kupowane u kierowcy były droższe. 
Pan Bogdan Suchanek Dyrektor MZK- poinformował, że powyższe spowodowane jest 
faktem, że mieszkańcy Łowicza mają dostęp do punktów sprzedaży biletów na terenie miasta, 
jest ich 36 na terenie miasta.  Mieszkańcy strefy podmiejskiej nie mają takiej możliwości, 
ponieważ sklepy spożywcze tam działające tych biletów nie zamawiają, jest tylko możliwy 
zakup biletów u kierowcy.
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To zróżnicowanie cen biletów jest ukłonem w stronę pasażerów ze strefy podmiejskiej. 
Jest to propozycja do Rady, jeśli Radni mają inne zdanie w temacie to można tą propozycję 
zmienić. 
Radny Ryszard Szmajdziński - poprosił o szersze uzasadnienie 10% podwyżki cen biletów.
 Faktem jest wzrost cen oleju napędowego, ale zakupiono 6 nowych autobusów 
oszczędnościowych. 
Pan Bogdan Suchanek Dyrektor MZK –poinformował, że od 2009 roku do 10 grudnia 
2010 roku ceny paliw wzrosły o 33, 8% i planowane są dalsze podwyżki. Od 2011 roku 
zapowiadany jest wzrost podatku VAT, ponadto planowane jest doliczanie ceny akcyzy 
do ceny paliwa. Nowo zakupione autobusy „Solaris” – ekonomiczne, ekologiczne, 
poprawiające komfort jazdy, to bardzo udany zakup. 
Wskazał na obowiązkowe duże opłaty ubezpieczeniowe tych autobusów, koszt ubezpieczenia 
jednego autobusu w skali roku wynosi ok. 15 000 zł.

Opinię Komisji Społecznej - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna 
Sobieszek.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Leszek Plichta.
 Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas. 

(opinie stanowią załączniki)
 Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie przedłożonego 
projektu uchwały. 

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła większością głosów.
Uchwałę V /28/2010

15 -,, za” 0 -,, przeciw” 4 -,, wstrzymujące”

    Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została przyjęta 
    większością głosów. 

 4/Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/271/2008 Rady Miejskiej
 w Łowiczu z dnia 30 października 2008 r. w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości oraz określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych - przedstawił Skarbnik Miasta Pan Arkadiusz Podsędek. 

( stanowi załącznik)

Pytań, uwag nie zgłoszono.
                             
Opinię Komisji Społecznej - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna 
Sobieszek.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Leszek Plichta.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas. 
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(opinie stanowią załączniki)
 Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie przedłożonego 
projektu uchwały. 

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.
Uchwałę V /30/2010

19 -,, za” 0 -,, przeciw” 0 -,, wstrzymujących”

    Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została przyjęta 
    jednogłośnie. 

5/ Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Usług Komunalnych· w 
Łowiczu- przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik WSK.

( stanowi załącznik)

Pytań, uwag nie zgłoszono.
                             
 Opinię Komisji Społecznej - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna 
Sobieszek.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Leszek Plichta.
 Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas. 

(opinie stanowią załączniki)
  Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie przedłożonego 
projektu uchwały. 

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.
Uchwałę V /31/2010

19 -,, za” 0 -,, przeciw” 0 -,, wstrzymujących”

    Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została przyjęta 
    jednogłośnie. 

Ad 5.

Radny Ryszard i Robert Wójcik – złożyli wnioski na piśmie o zakup i przekazanie 
Komendzie Powiatowej Policji w Łowiczu kilku urządzeń do badania stężenia alkoholu 
nazwie AlkoBlow ze środków finansowych przeznaczonych na przeciwdziałanie
alkoholizmowi i o rozważenie udziału naszego miasta w Jarmarku Dominika w Gdańsku.

( wnioski stanowią załącznik)
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Ad 6.

 Przewodniczący Rady Henryk Zasępa - poinformował, że następna Sesja Rady Miejskiej 
planowana jest dzień na 27 stycznia 2011 r. godzina 13-ta.
 z tematami: 

1.Zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicza· na lata 
2011-2015
2. Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Łowicza na 2011 rok-

Wiceprzewodniczący Rady Pan Władysław Michalak- przedstawił planowane posiedzenia 
komisji w miesiącu styczniu br. 

( stanowi załącznik)
 Ad.7.

Przewodniczący Rady H. Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowała:    Sekretarz Sesji:          Przewodniczący Rady 
  
J. Kardjalik                           Jolanta Głowacka                               Henryk Zasępa
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